



Wah Yan One Family 2012 Standard Chartered Marathon "Top Runner"/"Most Supportive" Team Games Enrolment Form
華仁一家 2012 渣打馬拉松 Top Runner/Most Supportive Team 比賽參賽表格

- We shall attend the Wah Yan One Family 2012 Standard Chartered Marathon **"Top Runner" Team Game**
 我等欲報名參加華仁一家 2012 年渣打馬拉松**"最佳隊際成績比賽"**，資料如下：
- We shall attend the Wah Yan One Family 2012 Standard Chartered Marathon **"Most Supportive" Team Game**
 我等欲報名參加華仁一家 2012 年渣打馬拉松**"最高隊際籌款比賽"**，資料如下：

* Please tick where appropriate

Runner 1

Name 全名 _____ Gender 性別 _____ Age 年齡 _____
 School 學校 WYHK/WYK/Alumni[^] Class 班別 _____ Tel 聯絡電話 _____ Email 電郵 _____
 Race Enrolled 已參加的賽事組別 _____ Signature 簽名 _____

Runner 2

Name 全名 _____ Gender 性別 _____ Age 年齡 _____
 School 學校 WYHK/WYK/Alumni[^] Class 班別 _____ Tel 聯絡電話 _____ Email 電郵 _____
 Race Enrolled 已參加的賽事組別 _____ Signature 簽名 _____

Runner 3

Name 全名 _____ Gender 性別 _____ Age 年齡 _____
 School 學校 WYHK/WYK/Alumni[^] Class 班別 _____ Tel 聯絡電話 _____ Email 電郵 _____
 Race Enrolled 已參加的賽事組別 _____ Signature 簽名 _____

^Please circle your School. Alumni taking part should fill in Year of F5 only. **^請圈選你的學校。** 參賽舊生只需填寫中五畢業年份。

Remarks 備註

- Only runners enrolled in the Wah Yan One Family Marathon 2012 Team AND the 10Km Run of the SCB Marathon 2012 can join the "Top Runner Team" Game. For "Top Runner Team" Game, the average finishing time of each team will be counted as the result. The fastest 3 teams will win prizes that worth \$1,800 (Champion), \$1,200 (Second) and \$900 (Third)
- All runners who have enrolled in the Wah Yan One Family Marathon 2012 Team can join the "Most Supportive Team" Game
- For "Most Supportive Team" Game, the total amount raised and submitted (via school offices or the Foundation) by each team on or before 31 January 2012 will be counted as the final result. The 3 teams with the most amount raised (minimum HK\$5,000 should be raised from each of these 3 teams; donations made to the Foundation during enrollment will also be counted) will win prizes that worth \$1,800 (Champion), \$1,200 (Second) and \$900 (Third)
- Runners should join in a team of 3 people. Each runner could only join 1 team in each Game
- All cheques should be made payable to "Wah Yan One Family Foundation Limited" and returned together with the enrolment forms to the school collection box (WYHK)/Mr Terence Tse (WYK) on or before 31 January 2012. Alumni and Friends of Wah Yan can send their cheques and enrolment forms to Wah Yan One Family Foundation Limited, 17/F Centre Point, 181 Gloucester Road, Hong Kong.
- The enrolment deadline for both Games is 27th September 2011

1. “最佳隊際成績比賽”只限已報名參加 2012 年香港渣打馬拉松 10 公里賽的華仁一家馬拉松賽隊成員參加。“最佳隊際成績比賽”將計算每隊成績，以平均最快時間完成比賽的首 3 組隊伍將獲得價值 HK\$1,800 (首名)，HK\$1,200(次名)及 HK\$900(季軍)的禮券及獎品
2. “最高隊際籌款比賽”歡迎所有已報名參加 2012 年香港渣打馬拉松比賽的華仁一家馬拉松賽隊成員參加
3. “最高隊際籌款比賽”將計算每隊於 2012 年 1 月 31 日為止已籌得並遞交至兩所華仁或基金會的捐款數目，籌款額最高首 3 組隊伍 (籌款額最少為每隊 HK\$5,000 元；各隊員於遞交華仁一家馬拉松賽隊參加表格時已曾捐贈與基金會的捐款亦將被計算在內) 將獲得價值 HK\$1,800 (首名)，HK\$1,200(次名)及 HK\$900(季軍)的禮券及獎品
4. 每隊只限 3 名隊員；每位華仁一家馬拉松賽隊成員只能於各比賽參加一次
5. 所有捐款支票抬頭請註明“華仁一家基金有限公司”，於 2012 年 1 月 31 日前連同參加表格交回收集箱 (香港華仁書院) / 體育部謝老師 (九龍華仁書院)。舊生及華仁之友可將支票及參加表格寄往香港告士打道 181 號中怡大廈 17 樓華仁一家基金會收
6. “最佳隊際成績比賽”及“最高隊際籌款比賽”截止報名日期為 2011 年 9 月 27 日

Tentative Training Clinics (tentative)

1. 22 October 2011 at 2:30pm, The Western Restaurant, The Racing Club, Hong Kong Jockey Club (tbc)
 - Guest Speaker: tbc
 - Trainers: Mr. Lee Kar Lun (Former member of the HK Athletic Team)
2. 26 November 2011 at 2:30pm, Wah Yan College, Kowloon
 - Guest Speaker: Dr Tom Yuen, WYK81
 - Trainers: Mr. Lee Kar Lun (Former member of the HK Athletic Team)
3. 7 January 2012 at 2:30pm, School Hall, Wah Yan College, Kowloon
 - Trainers: adidas and Mr. Lee Kar Lun (Former member of the HK Athletic Team)
 - Team tee will be distributed. All attendees will receive a souvenir by adidas

Other Prizes

There will be a souvenir from adidas for each runner who finishes the 10Km Race within 60 minutes.

長跑培訓日 (暫定)

1. 2010 年 10 月 22 日下午 2:30 分，跑馬地香港賽馬會·競駿會西餐廳 (待定)
 - 嘉賓: 待定
 - 講者: 前香港田徑代表隊成員李嘉綸先生
2. 2011 年 11 月 26 日下午 2:30 分，九龍華仁書院
 - 嘉賓: Dr Tom Yuen, WYK81
 - 講者: 前香港田徑代表隊成員李嘉綸先生
3. 2012 年 1 月 7 日下午 2:30 分，九龍華仁書院
 - 講者: adidas Hong Kong 及前香港田徑代表隊成員李嘉綸先生
 - 當日將派發華仁一家馬拉松賽隊戰衣

其他獎項

所有於 60 分鐘內完成 10 公里馬拉松比賽的隊員，俱可獲贈由 adidas 送出的紀念品乙份。